
MERE FRA FORENINGEN

Jeg er uddannet journalist fra Roskilde Universitet i 2017 og har lige siden beskæf-
tiget mig med journalistikken på forskellige måder – som forfatter, freelancer og 
senest som lokalredaktør på Fyns Amts Avis’ redaktion på Ærø, hvor det var den  
daglige nyhedsjournalistik, der var omdrejningspunktet. 
Min interesse for biblioteksverden er ikke opstået noget bestemt sted fra, den er 
ganske almen og har nok altid været der. Som barn og ung, som studerende, 
voksen og færdiguddannet har både almindelige folkebiblioteker og fag- 
og universitetsbiblioteker været en del af min hverdag, og jeg mener 
ikke man kan overvurdere betydningen af disse institutioner. Bibliote-
kerne er afgørende for vores kollektive viden samt tilgængeligheden 
og formidlingen af den. 

Revy er et vigtigt magasin og en god mulighed for at følge med i, hvad 
der sker i biblioteksverdenen – sådan skal det blive ved med at være. 
Jeg håber, at vi kan åbne for mere debat og skabe større synlighed om, 
hvilke faglige udfordringer, glæder og sorger der præger området i disse 
år, både for de indviede, men også udadtil. Jeg har en ambition om at lave 
historier, der sætter ansigt på nogle af de mennesker, der arbejder på fag-, forsk-
nings- og uddannelsesbibliotekerne, kolleger og fagfæller, der kan inspirere, vække 
interesse og opmuntre til debat. 

Læserundersøgelsen, som REVY har foretaget, viser, at magasinet stadig er relevant 
for jer læsere – og stadig som magasin. Derfor er det også ambitionen at lave et 
magasin, der er endnu mere æggende, både visuelt og indholdsmæssigt, men på 
den lange bane bliver det også interessant at finde ud af, om og hvordan REVY kan 
leve mere digitalt.  

Jeg glæder mig til at være med, lære mere, læse om de nørdede detaljer, de princi-
pielle diskussioner og alt derimellem. Tips og idéer til historier modtager jeg med 
kyshånd. 

KONTAKT: rasmusdalland@hotmail.com

 REVY NR. 2   |   SOMMER   |   2022 11

Mød den nye redaktør på REVY  
- Rasmus Hage Dalland


